94 檢察事務官翻譯 參考答案
1. 我們最近處理的一個案子中，有個跨國性消費品廠商遭媒體不實指控，卻不知該和哪個政府官員或部門投訴，以致商譽嚴重受損。

In a recent case we handled, a transnational manufacturer of consuming goods was mistakenly reported by the media, but it did not know which government department or officials they need to contact to express complaints.  Therefore, the wrongful news caused a serious damage to its business reputation.

2. 性騷擾事件已進入偵查或審判程序者，直轄市或縣(市)性騷擾防治委員會認有必要時，得議決於該程序終結前，停止該事件之處理。

When a sexual harassment event is in the process of investigation or trial, the Committee of Prevention from Sexual Harassment at the municipal or county level may decide, when necessary, to stop the handling of the event before the end of the procedure.
3. 法院認定犯罪事實要依據證據，沒有證據就不能作為判決的依據。因此，檢察官提起公訴時，就要負舉證責任，將他認定被告犯罪之證據提出來。

Confirmation of a crime fact by a court should be based on evidence because a verdict has to be based on it.  For this reason, a prosecutor, when filing a lawsuit, shall bear the burden of proof and provide evidence of crime committed by a defendant.

